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18. december 2009

Besvarelse af FOU spørgsmål nr. 87 stillet efter ønske fra folketingsmedlem Frank Aaen, EL.

Spørgsmål nr. 87:

Vil ministeren redegøre for, hvor mange og hvilken type af arrangementer ministeren har 
deltaget i, inviteret af virksomheden Terma?

Svar:

Forsvarsministeriets departement har gennemgået min kalender, siden jeg tiltrådte som 
forsvarsminister den 24. april 2004. På den baggrund kan det konstateres, at jeg skulle have 
deltaget i ca. 50 arrangementer relateret til dansk og udenlandsk industri, herunder 9
arrangementer inviteret af Terma. Derudover har jeg deltaget i ca. 25 arrangementer inviteret af 
Dansk Industri (DI) og underliggende brancheorganisationer, samt øvrige branche- og 
interesseorganisationer, der repræsenterer udvalgte dele af dansk industri.

Departementets gennemgang af min kalender viser desuden, at jeg i perioden har holdt to 
møder med direktøren for Terma, Jens Maaløe. På møderne blev blandt andet drøftet kampfly, 
herunder også Joint Strike Fighter (JSF) og industriens medfinansiering af Danmarks deltagelse i 
JSF projektet.
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